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Rada Gminy Lubicz 

 

Protokół nr XLVII/22  

XLVII sesja odbyła się w dniu 29 września 2022 r. w sali narad Urzędu Gminy Lubicz.   

Obrady rozpoczęto 29 września 2022 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:25 tego 

samego dnia.  

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Barcikowski. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Barcikowski 

2. Zbigniew Bombolewski 

3. Justyna Dejewska 

4. Jerzy Guranowski 

5. Małgorzata Jurkiewicz 

6. Teresa Klawińska 

7. Jolanta Nikiel 

8. Aldona Peregonczuk 

9. Juliusz Przybylski 

10. Marcin Różycki 

11. Kazimierz Rybacki  

12. Jarosław Rybiński 

13. Zbigniew Szczepański 

14. Danuta Wojciechowska 

15. Krzysztof Zając 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy: 

a) stwierdzenie quorum 

b) odczytanie porządku obrad 

c) zgłaszanie spraw do porządku. 

Nie zgłoszono żadnych spraw do porządku obrad. 

 

2. Wręczenie Nagród Wójta Gminy Lubicz za osiągnięcia w roku szkolnym 2021/2022 

w ramach „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w dziedzinie 

nauki i kultury dla uczniów szkół podstawowych pobierających naukę na terenie gminy 

Lubicz”. 

 

Pan Wójt wręczył nagrody następującym osobom: 

 

1. Szymon Rumiński - uczeń SP w Lubiczu Górnym - 400 zł 

2. Helena Cieślewicz - uczennica SP w Złotorii - 400 zł 

3. Jonasz Głuszkowski - uczeń SP w Złotorii - 400 zł 
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3. Wręczenie Nagród Przewodniczącego Rady Gminy Lubicz za osiągnięcia w roku 

szkolnym 2021/2022 w ramach „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży w dziedzinie aktywności wolontariackiej, społecznej i samorządowej dla 

uczniów szkół podstawowych pobierających naukę na terenie gminy Lubicz”. 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy wręczył nagrody następującym osobom:  

 

1. Hubert Kalinowski - uczeń SP w Lubiczu Górnym - 300zł 

2. Nagroda zespołowa dla Szkolnego Klubu Wolontariatu- 2000 zł 

a) Wiktoria Ostrowska - uczennica SP w Młyńcu Pierwszym - 500 zł 

b) Nikola Polcyn - uczennica SP w Młyńcu Pierwszym - 500 zł 

c) Julia Rybacka - uczennica SP w Młyńcu Pierwszym - 500 zł 

d) Piotr Gackowski - uczeń SP w Młyńcu Pierwszym - 500 zł. 

 

O godz. 12.10 ogłoszono 5 minut przerwy. 

O godz. 12.15 kontynuowano obrady. 

 

4. Przyjęcie protokołów: 

a) z sesji Rady Gminy z dnia 2 września 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 2 września 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

Protokół z sesji Rady Gminy z dnia 2 września 2022 r. przyjęto jednogłośnie. 

  

b) z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy z 9 i 16 września 2022 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy z 9 i 16 września 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

Protokół z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy z 9 i 16 września 2022 r. przyjęto jednogłośnie. 

 

5. Informacja wójta z wykonania uchwał oraz działalności między sesjami. 

 

Sprawozdanie obejmuje okres od 02.09.2022 r. do 28.09.2022 r.  

  - 17 spotkań z mieszkańcami  
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• 2 września - wręczenie nagrody za zajęcie 1 miejsca dla Gminy Lubicz w ramach V 

edycji Konkursu dla gmin pn. EKO-ORŁY 2022 za ochronę powietrza – lider czystego 

powietrza. Nagrodę odebrał Zastępca Wójta Wojciech Rakowiecki. 

• 3 września – Zastępca Wójta wziął udział w XI edycji Narodowego Czytania, które 

odbyło się w  filii naszej gminnej biblioteki w Gronowie 

• 4 września – tradycyjnie, jak co roku, odprawiona została Msza święta w Złotorii 

w intencji pomordowanych mieszkańców Złotorii i okolicznych miejscowości oraz 

złożone zostały kwiaty pod obeliskiem 

•  7 września: 

- spotkanie w SP w Lubiczu Górnym – prezentacja wizualizacji projektu bieżni                          

z trybunami i boisk do siatkówki plażowej  

- podpisanie porozumienia w sprawie włączenia jednostki OSP Lubicz do Krajowego 

Systemu Ratowniczo - Gaśniczego  

- spotkanie z prezydentem Torunia Michałem Zaleskim  

- spotkanie z wicemarszałkiem województwa Zbigniewem Sosnowskim 

• 8 września – uroczyste otwarcie przebudowanej remizy OSP w Złotorii. Pod jednym 

dachem znalazły się tu świetlica wiejska, hol wystawowy, filia biblioteki gminnej oraz 

oczywiście zmodernizowana remiza. 

• 13 września – w Urzędzie Marszałkowskim odbyło się spotkanie dotyczące koncepcji 

rozwoju sieci dróg rowerowych na terenie województwa kujawsko - pomorskiego 

• 14 września – spotkanie z firmą Transbruk w sprawie realizacji inwestycji drogowych 

na terenie gminy 

• 17 września – dożynki parafialne w Rogówku 

• 20 września – spotkanie z komendantem komisariatu Policji w Dobrzejewicach 

Tomaszem Markowskim odnośnie wsparcia finansowego na zakup samochodu 

• 22 września – walne zebranie członków LGD Podgrodzie Toruńskie 

• 27 września – spotkanie z radnymi odnośnie ścieżek rowerowych 

Od 2 do 16 września odbyły się zebrania wiejskie w sprawie uchwalenia przyszłorocznego 

funduszu sołeckiego. Cały fundusz sołecki na 2023 rok w gminie Lubicz wyniesie  

802 522,75 zł, czyli o ponad 65 tys. zł więcej niż w roku poprzednim.  

Następnie Pan Wójt przedstawił informacje dotyczące zamówień publicznych. Omówił 

zamówienia rozstrzygnięte, po otwarciu ofert, w toku, przed ogłoszeniem oraz z wolnej ręki.    

 

6. Informacja przewodniczących komisji o pracach komisji między sesjami. 

Przewodniczący komisji stałych udzielili krótkich informacji o podejmowanych działaniach.  

 

7. Informacja przewodniczącego rady o działalności między sesjami 

 

 - liczne spotkania wraz udziałem wiceprzewodniczących Rady Gminy Lubicz – K. Rybackim,                                      

Z. Szczepańskim  

 - 13 września – spotkanie z Prezesem Toruńskich Wodociągów 

 - 13 września – spotkanie z Radnymi 

 - 15 września – spotkanie z Wójtem oraz Prezesem ZUK-u w urzędzie gminy 

 - 17 września – udział w uroczystościach dożynkowych w Rogówku 

 - 19 września – spotkanie z Radą Nadzorczą ZUK i Wójtem w urzędzie gminy 

 - 21 września– udział w spotkaniu roboczym z Radnymi 

 - 22 września – udział w komisjach połączonych 
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 - załatwianie bieżących spraw z Biurem Obsługi Rady. 

Był to czas intensywnej pracy, z dużym zaangażowaniem się w wyjaśnianie obecnie 

najważniejszych, nurtujących radę spraw, podsumował mówiący.   

 

 

8. Podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

Zakładu Usług Komunalnych w Lubiczu Sp. z o.o. 

Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy Lubicz Kazimierz Rybacki oświadczył, że przez ponad 

20 lat bycia radnym, nie spotkał się ze sprawą tak wielkich rozmiarów. Mówiący poprosił Pana 

Wójta o przedstawienie sprawy budżetu dla ZUK-u. Zapytał też, czy kwota, na którą opiewa 

omawiany projekt uchwały, będzie wystarczająca na zaspokojenie potrzeb ZUK-u i wierzycieli 

oraz kto w pierwszej kolejności będzie spłacany.  

Pan Wójt odpowiedział, że pieniądze będą przeznaczone na spłatę zadłużenia wierzycieli 

spółki. Oznajmił, że Prezes ZUK-u już prowadzi rozmowy z wierzycielami i na bieżąco 

realizowane są wszystkie spłaty. Zadłużenie jest większe  niż to łączne dokapitalizowanie, więc 

będą podejmowane działania naprawcze, a część z nich jest już realizowana. Ten plan działań, 

który został nakreślony wydaje się mieć szansę powodzenia.  

Radny Juliusz Przybylski oznajmił, że ponad 27 lat jest radnym. Nigdy, jako gmina, nie 

zalegaliśmy Toruńskim Wodociągom z płatnością za wodę i ścieki, podkreślił mówiący 

dodając, że przecież mieszkańcy płacą za wodę i ścieki. Dlaczego doszło do tego zadłużenia, 

czy to nie było płacone – zapytał mówiący.  

Pan Wójt odpowiedział, że to wielokrotnie było omawiane. To pytanie jest zadawane po raz 

kolejny w tym samym tonie, dodał. Jak Państwo wiecie, Panowie Przewodniczący też byli 

w siedzibie Toruńskich Wodociągów i ta sprawa była z nimi omawiana. Zostało wysłane 

uzgodnienie na temat harmonogramu spłat zadłużenia, które jest realizowane. Została opłacona 

rata zaległa i to, co teraz jest do zapłacenia bieżące, i to są wszystkie płatności realizowane, 

wyjaśnił mówiący. Skąd się wzięła taka sytuacja i dlaczego wcześniej nie było płacone, to nie 

jest pytanie do mnie – podkreślił Pan Wójt - tylko do Prezesa ZUK-u, bo on te płatności 

powinien realizować.  

Następnie Pan Wójt podziękował Radnym za podjęcie decyzji na ostatniej sesji i wsparcie planu 

naprawczego dla ZUK-u. Dzięki dokapitalizowaniu w wysokości 1 500 000 zł ten plan już 

działa. Państwa decyzja pokazuje, że wszyscy mamy dobrą wolę, aby tę sytuację skutecznie 

naprawić, podkreślił mówiący. Sytuacja jest wyjątkowa i specyficzna. Zła kondycja finansowa 

ZUK-u wynika, jak się okazuje, nie tylko z kryzysu makroekonomicznego. Zawiódł też czynnik 

ludzki. Pan Wójt zapewnił, że wszyscy, którzy popełnili błędy w zarządzaniu ZUK-iem                          

lub dopuścili do nadużyć, zostaną rozliczeni. Zostało już złożone zawiadomienie 

do prokuratury i prokuratura w tej sprawie prowadzi odpowiednie śledztwo. Obecnie 

dochodzenie prowadzi także policja gospodarcza. O wynikach tych działań Radni będą na 

bieżąco informowani. Pan Wójt podkreślił, że ma świadomość, że idą trudne czasy, a na trudne 

czasy potrzebny jest skutecznie działający wójt oraz odpowiedzialna, mocna rada. Mówiący 

wyraził wiarę, że razem sprostają wyzwaniom, bo mieszkańcy naszej gminy po prostu tego 

oczekują.       

Przewodniczący Zbigniew Barcikowski oznajmił, że Rada na razie raczej daleka jest od ocen, 

znalezienia i określenia winnych, bo jest zlecony audyt i na początku listopada ruszy kontrola.  

Jej wyniki wskażą jaka jest sytuacja, kto, za co i jaką ponosi odpowiedzialność. Może się 

okazać, że to nie jedna osoba, a więcej. Tego jeszcze w tej chwili nie wiemy, ale wiemy za to,  

że są różne nieprawidłowości i są na to dowody. Rada ma swoje zdanie już w pewnych 
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kwestiach, natomiast z jednoznacznymi ocenami i osądzaniem poczekajmy na wyniki audytu, 

zaapelował mówiący. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym Zakładu Usług 

Komunalnych w Lubiczu Sp. z o.o.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, 

Zbigniew Szczepański, Krzysztof Zając 

PRZECIW (4) 

Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Juliusz Przybylski, Danuta Wojciechowska 

Uchwałę Nr XLVII/610/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 11 głosami 

„za”, przy 4 głosach „przeciw”. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że dla Radnych to bardzo trudna sprawa. Przede wszystkim 

myślimy o ludziach, o poziomie dalszego funkcjonowania gminy, dodał. Czas pokaże jakie to 

przyniesie efekty. Poczekamy do wyników audytu, ale powoli dowiadujemy się o różnych 

sprawach. To nie jest proste. Po rozmowach z Radą Nadzorczą ta twierdzi, że o wielu rzeczach 

nie wiedziała. Musimy zatem wyjaśnić, czy dopełniła należycie swoich obowiązków, czy też 

nie, podkreślił Przewodniczący Rady. Pan Wójt również twierdził, że nie wiedział o wielu 

sprawach jako właściciel, kontynuował mówiący. Nie wiemy, czy to prawda, czy nie. Docierały 

do nas sygnały, że generalnie jest w porządku, a drobne niepowodzenia, czy kłopoty są pod 

kontrolą i w najbliższym czasie szybko zostaną wyprowadzone na prostą, podsumował 

mówiący.   

   

Następnie Pan Przewodniczący zgłosił wniosek o wyrażenie zgody na wprowadzenie do 

porządku obrad punktu a’ Stanowiska Rady Gminy Lubicz w sprawie sytuacji w Zakładzie 

Usług Komunalnych w Lubiczu sp. z o.o.    

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu a’ Stanowiska Rady Gminy Lubicz w sprawie 

sytuacji w Zakładzie Usług Komunalnych w Lubiczu sp. z o.o.    

 Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając. 

 

Rada Gminy Lubicz jednogłośnie opowiedziała się za wprowadzeniem do porządku obrad 

punktu a’ Stanowiska Rady Gminy Lubicz w sprawie sytuacji w Zakładzie Usług Komunalnych 

w Lubiczu sp. z o.o.    
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Następnie Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy Zbigniew Szczepański odczytał projekt 

Stanowiska Rady Gminy Lubicz w sprawie sytuacji w Zakładzie Usług Komunalnych 

w Lubiczu sp. z o.o.   

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Stanowiska Rady Gminy w sprawie sytuacji w Zakładzie Usług Komunalnych 

w Lubiczu sp. z o.o.    

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, 

Zbigniew Szczepański, Krzysztof Zając 

PRZECIW (3) 

Justyna Dejewska, Juliusz Przybylski, Danuta Wojciechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Guranowski 

Stanowisko nr 1 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 11 głosami „za”, przy 3 

głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

O godz. 12.55 ogłoszono 5 minut przerwy. 

O godz. 13.00 kontynuowano obrady. 

  

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2022 r. 

Radny Juliusz Przybylski zaproponował głosowanie działami, ponieważ on, jak i niektórzy 

Radni nie chcą głosować za dokapitalizowaniem ZUK-u, ale chcą głosować za dodatkiem 

węglowym. Mecenas Artur Kołcz odpowiedział Radnemu, że nie ma takiej możliwości, nie 

da się częściami głosować tej uchwały.  

 

Radna Danuta Wojciechowska odczytała Stanowisko grupy czterech Radnych – Justyny 

Dejewskiej, Jerzego Guranowskiego, Juliusza Przybylskiego, Danuty Wojciechowskiej 

dotyczące uchwały Rady Gminy z dnia 29 września 2022 r. o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2022 r. następującej treści: 

„Informujemy, iż oddajemy głos za powyższą uchwałą z wyjątkiem zapisu w: 

Dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdział 900095 pozostała 

działalność – zwiększono o 1 000 000 zł plan w zadaniu pn. „objęcie udziałów 

w podwyższonym kapitale zakładowym Zakład Usług Komunalnych w Lubiczu sp. z o.o. 

Dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo, rozdział 01044 – infrastruktura sanitarna wsi punkt 1,2,3 

(punkt 3 opiewa na sumę 2 000 000 zł). 

Prosimy o wprowadzenie naszego stanowiska do protokołu dzisiejszej sesji w wersji przez nas 

przedstawionej”.  

Następnie Radna Wojciechowska wyraziła zadowolenie z opiewającej na 1 000 000 zł dotacji 

z Polskiego Ładu na infrastrukturę wsi pytając, w którym sołectwie będzie ona budowana, i czy 

w formie przetargu, czy z in hous-u.   

Pan Wójt odpowiedział, że jest to magistrala wykonana w Lubiczu Górnym między rzeką 

Drwęcą, a ulicą Witkacego w Krobi, natomiast reszta tego zadania to budowa przejścia pod 

Drwęcą i potem w kierunku przepompowni na terenie jeszcze Lubicza Dolnego (na styku                          

z Toruniem) – za stacją BMW. W tym zadaniu jest też budowa kanalizacji – zaplanowana jest 

tu ul. Zdrojowa w Lubiczu Górnym. 
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Głosowano w sprawie: 

o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, 

Zbigniew Szczepański, Krzysztof Zając 

PRZECIW (4) 

Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Juliusz Przybylski, Danuta Wojciechowska 

Uchwałę Nr XLVII/611/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 11 głosami 

„za”, przy 4 głosach „przeciw”. 

 

 

c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubicz 

Głosowano w sprawie: 

o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubicz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, 

Zbigniew Szczepański, Krzysztof Zając 

PRZECIW (4) 

Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, Juliusz Przybylski, Danuta Wojciechowska 

Uchwałę Nr XLVII/612/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 11 głosami 

„za”, przy 4 głosach „przeciw”. 

 

 

d) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Grębocin 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi Grębocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

Uchwałę Nr XLVII/613/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

e) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubicz w części obejmującej 

działki nr 461, 325/1 i 334/2 w Młyńcu II 
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Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubicz w części obejmującej działki nr 461, 325/1                  

i 334/2 w Młyńcu II.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

Uchwałę Nr XLVII/614/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Toruń w 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Toruń w 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

Uchwałę Nr XLVII/615/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

g) w sprawie zmiany uchwały Nr XL/541/2017 Rady Gminy Lubicz z dnia 29 grudnia 2017 r. 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania 

przedszkolnego, dla których gmina Lubicz jest organem rejestrującym oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystywania 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XL/541/2017 Rady Gminy Lubicz z dnia 29 grudnia 2017 r. w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego, dla 

których gmina Lubicz jest organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobierania i wykorzystywania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

Uchwałę Nr XLVII/616/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

h) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022” 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
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Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

Uchwałę Nr XLVII/617/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

i) w sprawie przekazania petycji według właściwości 

Radna Wojciechowska oznajmiła, że jedno pismo dotyczy DK nr 15, a więc będzie 

przekazanie do GDDKiA, a drugie zgodnie z kompetencjami będzie przekazane wójtowi.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie uchwały dotyczącej  przekazania pisma 

GDDKiA.    

Głosowano w sprawie: 

przekazania petycji według właściwości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając. 

 

W wyniku zaistniałej pomyłki (zamiany kolejności głosowania uchwał , tj. zamiast 

przekazania pisma  wójtowi głosowano przekazanie pisma do GDDKiA), nastąpiła 

reasumpcja głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

przekazania petycji według właściwości  (REASUMPCJA).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki , Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

Uchwałę Nr XLVII/618/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

j) w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania pisma według właściwości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 
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Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

Uchwałę Nr XLVII/619/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

 

9. Przedstawienie interpelacji, zapytań i wniosków składanych przewodniczącemu rady 

gminy. 

Interpelacje i wnioski złożyli następujący Radni: 

 - Juliusz Przybylski 

 - Teresa Klawińska, Marcin Różycki 

 - Jerzy Guranowski 

 - Aldona Peregonczuk 

 - Jolanta Nikiel. 

 

Radna Małgorzata Jurkiewicz przypomniała, że wniosek na ul. Szkolną w Grębocinie został 

złożony. Jest wyczyszczone, ale próg nie jest naprawiony - poinformowała.  

Radna Jolanta Nikiel poprosiła o przyspieszenie realizacji wniosku dotyczącego ustawienia 

kosza na śmieci przy sklepie BIS w Rogówku. 

Radny Zbigniew Barcikowski oznajmił, że należy mieć świadomość, że 2 000 000 zł, które 

teraz zostały uchwalone na ZUK na kanalizację wynikają z faktu zlecenia przez Pana Wójta 

ZUK-owi wykonania kanalizacji w Lubiczu Dolnym z obietnicą, że będą na to pieniądze. 

W trakcie nie udało się pozyskać pieniędzy zewnętrznych, a inwestycja ruszyła. ZUK wszystkie 

środki jakie miał, inwestował w tę kanalizację, a dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego 

na to nie otrzymał. I tu jest ten kłopot - ZUK zainwestował  środki i zlecenie wykonał, natomiast 

pieniędzy nie otrzymał, podkreślił mówiący. 

Druga ważna rzecz – kontynuował Przewodniczący Barcikowski - to fakt,  że dla nas Rady nie 

kończy się sprawa tych problemów, my ją dopiero rozpoczynamy. Bo oprócz tego, że będzie 

audyt, również my będziemy bardzo konsekwentnie dociekać wszystkich spraw dotyczących                

i ZUK-u, i Senikala, aby wyjaśnić przyczyny tej trudnej sytuacji.     

 

10. Zakończenie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił zakończenie, 

zamykając sesję o godz. 13.25. 

 

                                                                          Przewodniczący Rady Gminy Lubicz 

                                                                           Zbigniew Barcikowski 

 

Przygotowała:  

Marzena Robaczewska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


